
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 4. března 2024 v 18:30 hod. v Brně, Matulkova 11, soutěžní sekretariát 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, J. Gurkovský, M. Vojáček, G. Kubíčková (sekretář soutěží), Z. Mlčoušek (ředitel 
soutěží) 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  

Návrh na úpravu reglementů LSL, ČEZ a 1M 

KS projednala návrh úprav reglementů. Členové KS se shodli na připomínce k větě, která je nově uvedena v reglementech 
všech tří elitních soutěží „Oddíl je povinen produkovat pouze technický online textový přenos.“ KS tuto větu chápe jako 
zákaz textového online přenosu. Pokud to tak myšleno není a oddíly budou moci nadále produkovat i textový přenos, 
navrhuje KS vypustit slovo „pouze“, případně ho nahradit slovem „minimálně“. Dále bez připomínek. 

- Úkol: doplnit připomínku do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 14. 3. 2024 

Návrh na úpravu projektů LSL, ČEZ a 1M 

KS projednala návrh úprav projektů elitních soutěží. Bez připomínek. 

- Úkol: doplnit závěry KS do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 14. 3. 2024 

Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů  
KS projednala návrh materiálu bez připomínek. 

- Úkol: doplnit závěry KS do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 14. 3. 2024 

Návrh na úpravu legislativních předpisů  
Členové KS projednali návrh úprav legislativních předpisů a shodli se na následující připomínce. Disciplinární řád – změnu 
v bodu 3. 6. Finanční pokuta. V tomto bodě je nově uvedeno navýšení maximální finanční pokuty uložené kolektivům až 
do výše 1.000.000,- Kč. V části B Disciplinárního řádu, v Sazebníku provinění a trestů však navýšení zmíněno není viz 
Tabulka č. 4 Sazebník trestů pro kolektivy, kde zůstala původní maximální výše finanční pokuty 500.000,- Kč. V kontextu 
toho by měla být upravena i maximální výše pokut u ostatních druhů trestu. Dále bez připomínek. 

- Úkol: doplnit připomínku do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 14. 3. 2024 

Programy podpory 

KS projednala materiály bez připomínek. 

- Úkol: doplnit závěry KS do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 14. 3. 2024 

Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 
KS projednala materiál bez připomínek. 

- Úkol: doplnit závěry KS do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 14. 3. 2024 

Návrh Projektu 1. ligy žen 2024/2025 

Materiál je v současné době v připomínkování. 

- Úkol: předložit materiál na březnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 14. 3. 2024 



 

 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

Členové KS krátce projednali návrh materiálu. Již bez dalších připomínek. 

- Úkol: předložit materiál na březnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 14. 3. 2024 

Soutěžní předpisy celostátních ligových soutěží 

Z. Mlčoušek informoval o přípravě materiálů. Největší změny dozná 1. liga mužů, v níž je navržena úprava play-off 
s vrcholem v podobě jednoho finálového utkání – Superfinále. V předpisu soutěže budou uvedeny obě varianty play-off, 
s tím, že vzhledem k produkci akce Superfinále bude nejpozději do konce října rozhodnuto o tom, kterým systémem bude 
play-off hráno. Ostatní předpisy vychází z již schválených či navržených změn. 

- Úkol: předložit materiál na březnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 14. 3. 2024 

Systémy soutěží 2024/2025 – návrhy na úpravy po únorovém jednání VV 

KS materiál s navrženými úpravami krátce projednala. Dále bez připomínek. 

- Úkol: předložit materiál na březnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 14. 3. 2024 

Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží 

KS zahájila diskuzi nad možnými úpravami koncepce. Více se bude materiálem zabývat na svém dubnovém jednání. 

- Úkol: předložit materiál na dubnovém jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 4. 4. 2024 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Odvolání oddílu FBK Jičín proti rozhodnutí o sestupu 

Z. Mlčoušek doplnil informace o odvolání oddílu FBK Jičín proti rozhodnutí o sestupu z Divize. Členové komise byli o 
komunikaci s oddílem a o jeho následném odvolání informováni průběžně. Současně již byl podán podnět k úpravě 
Soutěžního řádu tak, aby bylo vše nastaveno řádně. 

Dne 5. 3. 2024 zapsala G. Kubíčková  

Další jednání KS proběhne dne 8. 4. 2024 od 18:30 hod. v Brně. Jednání bylo ukončeno v 20:07 hodin. 


